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RG - 0002.P.XXXII.2017 

 

P R O T O K Ó Ł  NR XXXII/2017 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 17 sierpnia 2017 r. 

 
 

Punkt 1.  
Otwarcie Sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.   
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.   
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2020. 
Punkt 9. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 10. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 11. 
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1800 otworzył XXXII 
Sesję Rady Gminy i powitał Radnych i władze gminy oraz prasę. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady informował, że ustawowy skład Rady wynosi                           
15 Radnych, obecnych jest 10, w związku z powyższym podjęte uchwały będą 
prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że dzisiejsza sesja jest zwołana na 
wniosek Wójta w trybie nadzwyczajnym, z jakich powodów zostanie to wyjaśnione 
przy uchwale ws. zmian w Wieloletniej prognozie Finansowej na lata 2017- 2020. Pan 
Tomaszewski zaproponował przyjęcie porządku- Radni przyjęli porządek obrad 
jednogłośnie 10 głosami „za”. 
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Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                     
i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z XXXI Sesji zamieszczony był na 
stronie internetowej Urzędu w dniu 11 lipca 2017 roku, Przewodniczący poprosił                      
o ewentualne uwagi do protokołu.  
W związku  z brakiem uwag pan Tomaszewski zaproponował głosowanie.  Protokół  
z XXXI Sesji - został przyjęty 9 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 
wstrzymujący. 

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Przewodniczący zawiadomił, że po ostatniej sesji 29 czerwca, następnego dnia 
pojawił się na terenie gminy Nowe Miasto pan Starosta oraz osoby zajmujące się 
drogownictwem. Pan Starosta objechał wszystkie drogi powiatowe. Wcześniej                       
w budżecie rady powiatu zostały zabezpieczone środki na remont niektórych dróg, 
można sobie wejść na stronę internetową powiatu i przeczytać. Po rozmowie z panem 
Starostą jest zapewnienie, że dzisiaj zostanie przesłany kosztorys remontu dróg 
pozostałych, które nie są planowane w budżecie powiatu. Następnie głos pan 
Tomaszewski głos oddał panu Wójtowi.  
   
Ad 6)  Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 W punkcie tym Wójt Podemski odniósł się do wydarzeń z 11 sierpnia jakie 
miały miejsce na terenie gminy Nowe Miasto - nawałnicy i huraganu, które 
spowodowały wiele strat wśród mieszkańców. Wójt informował, że były jakieś 
silniejsze wiatry, powalały drzewa, ale nigdy nie było zdarzenia które szło to całą 
szerokością gminy.  
 Zgłoszonych zostało ponad 150 różnego rodzaju uszkodzeń budynków 
gospodarczych i mieszkalnych. Gmina tego samego dnia już włączyła w działanie 
sztab kryzysowy, który służył pomocą. Wojewoda uruchomił środki finansowe na 
wypłatę zasiłków celowych w wys. 6 tys. zł, poszło na to 7 decyzji. Uruchomiono 
także zasiłki na kwotę do 20 000,00 zł.  Zasiłki przysługują osobom, które poniosły 
straty wyłącznie na budynkach mieszkalnych. Mamy tutaj odnotowane 50 rodzin. 
Łączna kwota na ten cel wynosi 400 tys. zł. Wypłata zasiłków poprzedzona musi być 
wywiadem środowiskowym przeprowadzonym przez pracowników socjalnych. 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Iwona Golińska powołała zespół (4 grupy) 
składający się z pracowników socjalnych i urzędników, który dociera do  każdego 
zgłoszenia. Prace rozpoczęła również komisja ds. szacowania szkód w rolnictwie, 
szacuje się 235 zniszczonych budynków gospodarczych. Niewątpliwie największe 
uszkodzenia były też w drzewostanie, jak się spojrzy na lasy to większość drzew jest 
powalona.  
 Pracowały wszystkie zastępy straży pożarnej, pracował cały sprzęt. Teraz jest 
czas sprzątania, urząd pomaga jak tylko może.   
 Radny Marek Mroziński informował, że straty w prywatnych lasach należy 
zgłosić w powiecie. Ponadto dodał, że w leśnictwie Radnego na 1400 ha do wycięcia 
będzie ok 50 ha, a jest ok 10-20 tys. zniszczonych kubików drzewa. Jarocin ma stratę 
na 100 tys., a najwięcej ma Gniezno ok. 800 tys. Jest to 8mio letni plan dużego 
nadleśnictwa. W tej chwili są tylko przecinane drogi dojazdowe, jest zarządzenie, że 
do końca 2018 roku nadleśnictwo ma czas na posprzątanie.  
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Ad 7) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2017-2020. 
 Przewodniczący poinformował, że jakiś czas temu prowadzona była dyskusja 
nt. remontu świetlicy wiejskiej w Chromcu. Radni ustosunkowali się pozytywnie,                
aby świetlice remontować i składać wnioski na dofinansowanie w ramach programu 
PROW. Wniosek został zaakceptowany, remont świetlicy wyniesie 269 222,40 zł,                     
a dofinansowanie będzie wynosiło 139 273,00 zł. Aby środki otrzymać, Rada musi 
zabezpieczyć w ciągu 7 dni od otrzymanej informacji środki w WPF-ie, stąd decyzja                    
o zwołaniu sesji nadzwyczajnej.  
Pozostałe przesunięcia omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy. 
 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 7 Radnych, 1 głos przeciwny,                 
1 głos wstrzymujący.  

 Uchwała Nr XXXII/182/2017 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
17 sierpnia 2017 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 9) Interpelacje Radnych. 
 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                         
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 10) Wolne głosy i wnioski. 
 
Ad 11) Zamknięcie sesji. 
 O godzinie 1930 Przewodniczący zamknął XXXII Sesję Rady Gminy. 
  
Protokołowała                 Zatwierdził 
Podinspektor ds. Rady Gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak       /-/ Waldemar Tomaszewski 


